
 
PROTOKÓŁ NR XXV/2020 

Z XXV SESJI RADY GMINY WIELISZEW  
 

z dnia 3 grudnia 2020 roku 
 

O godz. 1030 Przewodniczący Rady Gminy przywitał osoby biorące udział w obradach. 
Sesja odbyła się w trybie zdalnym.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych, aby potwierdzili swoją obecność na sesji poprzez 
naciśnięcie przycisku kworum na tabletach.  
 
Obecność na sesji potwierdzili nw. radni:  
1. Grzegorz Bieńkowski 
2. Rafał Donarski 
3. Marcin Fabisiak 
4. Renata Gostkowska-Maczuga 
5. Jacek Kuciński 
6. Grażyna Kwiatkowska 
7. Artur Miętek 
8. Łukasz Miętek 
9. Dorota Sarna 
10. Jan Sołtys 
11. Bartłomiej Trzaskoma 
12. Dorota Trzaskoma 
13. Krystyna Wesołowska 
14. Danuta Wrzesińska 
15. Edwin Zezoń 
W obradach uczestniczyli również:  
Wójt Gminy Wieliszew – p. Paweł Kownacki, 
Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska, 
Sekretarz Gminy – p. Agnieszka Mitjans Szałapska, 
Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska, 
Sołtysi Gminy Wieliszew. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XXV sesji Rady Gminy Wieliszew VIII 
kadencji.  Stwierdził kworum, a tym samym prawomocność podejmowanych uchwał.  

 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos, a następnie poprosił o zabranie 
głosu Wójta Gminy Wieliszew – p. Pawła Kownackiego, który zwrócił się z prośbą o dodanie do 
porządku obrad punktu: Przyjęcie „Stanowiska Rady Gminy Wieliszew w sprawie wskazania 
preferowanego przebiegu korytarza nowej linii kolejowej na odcinku Warszawa Wschodnia – 
Nasielsk/Kątne/Świercze na terenie Gminy Wieliszew”. Przewodniczący Rady Gminy zaproponował 
dodanie tego punktu po pkt. 5 „Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz 
udzielonych na nie odpowiedziach”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nw.  porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy Wieliszew. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 

odpowiedziach. 



6. Przyjęcie „Stanowiska Rady Gminy Wieliszew w sprawie wskazania preferowanego 
przebiegu korytarza nowej linii kolejowej na odcinku Warszawa Wschodnia – 
Nasielsk/Kątne/Świercze na terenie Gminy Wieliszew” (punkt dodany do porządku obrad) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Wieliszew. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 
2020 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę  w sprawie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a 
powstają odpady komunalne. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres 
dłuższy niż 3 lata, oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia sposobu konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części wsi Wieliszew  i części wsi Wieliszew (obręb PGR) gm. Wieliszew. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew. 

15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad sesji z uwzględnieniem zaproponowanej zmiany. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Miętek 
 
Ad. 3. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu. 
 
Ad. 4. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w 
okresie międzysesyjnym. 
Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie 
międzysesyjnym stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
 
Ad. 5. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 
odpowiedziach. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, iż wpłynęła 19-go listopada 2020 r. 
interpelacja Pana Radnego Edwina Zezonia, dotycząca inwestycji drogi krajowej, ustawy 
środowiskowej, działań dotyczących Olszynki Grochowskiej oraz Trasy Mostowej. Odpowiedź będzie 
przygotowana i przekazana w dniu dzisiejszym. 
 



Ad 6. Stanowisko Rady Gminy Wieliszew w sprawie wskazania preferowanego przebiegu 
korytarza nowej linii kolejowej na odcinku Warszawa Wschodnia – Nasielsk/Kątne/Świercze na 
terenie Gminy Wieliszew. 
 
Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił na wstępie historię związaną z planowanym 
przebiegiem torów kolejowych przez gminę, pokazał iż 24 stycznia 2020 r. na platformie zakupowej 
PKP PLK SA zostało opublikowane ogłoszenie o przetargu na wykonanie dokumentacji 
przedprojektowej dla projektu „zwiększenie przepustowości na odcinku Warszawa Wschodnia-
Nasielsk (Kątne/Świerszcze). Następnie Wójt przypomniał, iż stare Studium z 2000 r przewidywało w 
planach rezerwę pod pociąg Warszawa-Nasielsk, ale przy tworzeniu nowego PKP PLK 
poinformowało, iż nie ma potrzeby utrzymywania rezerwy, gdyż nie będzie realizowana linia na tym 
skrócie w związku z modernizacją linii E65 przez Nowy Dwór mazowiecki etc. Wracając do tematu 
przetargu PKP PLK Wójt przedstawił  obraz przebiegu planowanych w styczniowym postępowaniu 
wariantów przebiegu trasy linii kolejowej na mapie Google Earth, z których część pokrywa się z 
wariantami prezentowanymi przez Spółkę CPK, ale są też plany innych tras przez naszą gminę. 
Pierwszy wariant przebiega przez Wolę Aleksandra, wcześniej Kąty Węgierskie, Michałów-Reginów 
Nowopol, przebiega w okolicach Urzędu Gminy, przecina jezioro, łąki i ulicę Willową, rejon 600-
lecia i całą Komornicę Północną, i wylatuje za zaporą w Dębem. Drugi wariant jeszcze bardziej 
rozjeżdża Michałów-Reginów, Łajski, przebiega przez trasę wodociągową, biegnie do tzw. Poniatowa, 
przy dwóch rondach, Skrzeszew - Partyzantów, Kościelna, Olszankowa, Orzechowo, Dębe. I trzeci 
wariant zbliżony do planów przedwojennych, czyli trasa przez Skrzeszew i Topolinę (w studium 
pozwolono zlikwidować ten przebieg): przejazd tunelem pod CSP, do Łajsk w okolicy ulicy 
Kościelnej, Fabrycznej, Suwalnej, dalej Aleja Róż, przecięcie Skrzeszewa na pół w okolicach ulicy 
Familijnej i wylot w Orzechowie. Są też warianty, które nie były przedstawiane: jeden przez Jabłonnę 
w stronę Chotomowa, Dąbrowy Chotomowskiej i w okolicach kościoła w Skrzeszewie łączący się z 
wariantem w okolicy Familijnej, drugi (zielony) przecinający Jabłonnę, Lasy Chotomowskie, część 
Janówka, z mostem w okolicy Czarnowa i włączenie się w Nasielsku oraz odnoga przebiegająca 
Kanałem Ekologicznym między Fortami a Osiedlem Kwiatowym, przecinająca ulicę Nowodworską w 
Janówku, teren wspólnoty Wsi Góra i Janówek, jezioro Góra, tak zwane jezioro Drzążewo i wylot w 
okolicy Czarnowa. Następnie Wójt Gminy Wieliszew – Paweł Kownacki zaprezentował warianty, 
które zostały przekazane do dalszych konsultacji, zwracając uwagę, iż toczą się równolegle dwa 
działania - działania CPK i PKP. Nie wszystkie warianty nam przekazano, pojawił się w sposób 
ujawniony nie przez CPK, ale PKP wariant zielony nie ten wariant przez Kanał Ekologiczny, ale 
przecinający i odcinający Krubin od Janówka, przebiegający przez cmentarz, w okolicy cmentarza i 
Jednostki Wojskowej. Pojawił się też wariant - dodatkowa odnoga żółta - która przecina Olszewnicę 
Nową, Starą, Skrzeszew, Łajski, Poniatów, odcina Wieliszew od Michałowa i Łajsk, łączy się z trasą 
do Tłuszcza, a z wariantów, które były wcześniej analizowane, jeden wariant Łajsk zostaje, czyli 
niebieski, przez Skrzeszew, przecinający Skrzeszew. Wymyślono jeszcze trzeci wariant, przez tunel 
pod miastem Legionowo, Aleję Legionów, przecinający Las Legionowski (należący do naszej Gminy) 
i łączący się w okolicy wiaduktu kolejowego. Następnie pomarańczowa odnoga, która miałaby 
przeciąć znowu Łajski i częściowo Michałów-Reginów i łączyć się z odnogą do Tłuszcza. Wszystkie 
warianty to kolej dużych prędkości (250 kh/h i 160 km/h) co oznacza, że nie będzie przystanków na 
terenie gminy. Działania inżynierów PKP PLK mają doprowadzić tylko do tego, żeby przez teren 
naszej Gminy i Jabłonny, i Legionowa, wyprostować trasę pociągu, który tylko będzie tędy 
przejeżdżał. To pokazuje, że jesteśmy traktowani przedmiotowo, a prowadzone analizy nie są w 
naszym interesie. W naszym interesie w tym projekcie jedyne, co można zasygnalizować, to analiza 
dwóch torów do stacji Wieliszew, co pozwoli na większą szansę na rozwój lokalnego i regionalnego 
przejazdu kolejowego i dodatkowy tor wjeżdżania do Legionowa. Pozostałe, wszystkie dokonują 
degradacji naszego terenu. Wójt zademonstrował raz jeszcze każdy z tych wariantów osobno, 
zwracając uwagę, iż oznacza to degradację Gminy i zagrożenie ekologiczne, ale i bezpieczeństwa. 
Następnie przypomniał, iż Prezes PKP PLK mówił, że kolej musi powstać, ale będą tunele i wiadukty, 
Bez względu na to, dominanta w postaci takich inwestycji jest w interesie naszej Gminy, a naszym 
interesem jest udowodnienie, że 7-8 minut oszczędności na trasie Warszawa - Olsztyn, do kilkunastu 
minut oszczędności na trasie Warszawa - Gdańsk, jest niezgodna ze strategią zrównoważonego 
rozwoju, rozwoju transportu, którą przyjęła Rada Ministrów oraz oznaczałaby znaczną degradację 



środowiska. Opisane to zostało w uzasadnieniu do stanowiska przez Wójta i Ernesta Mozola, który 
również przygotował grafiki i informacje dla mieszkańców, że konsultacje, na których możemy brać 
udział, odbywają się do 18 grudnia poprzez ankiety online, bądź papierowe. W przygotowywanych 
właśnie ankietach, po konsultacjach z mieszkańcami (inne samorządy nie chciały ingerować w treść 
ankiet) dołożony został dodatkowy punkt czwarty dotyczący przebiegu korytarza, odrzucający 
wszystkie proponowane warianty z oczekiwaniem do powrotu na dyskusji nad propozycjami Gminy 
Wieliszew wraz z krótkim uzasadnieniem dla mieszkańców nawiązującym do naszego stanowiska. 
Wszystkie warianty wskazane w konsultacjach w bardzo znaczny sposób kolidują z istniejącą 
infrastrukturą społeczną, przyrodniczą i techniczną w Gminie Wieliszew, szkody z ich realizacji są 
nieadekwatne do wskazywanych korzyści na trasie Warszawa - Olsztyn, Warszawa – Gdańsk, 
zaznaczone będzie poparcie dla argumentów przedstawionych w stanowisku Rady Gminy, które 
planujemy dzisiaj przyjąć. Ankieta jest w trakcie przygotowywania, Wójt zwrócił się z prośba do 
Radnych i Sołtysów o pomoc w uzyskaniu jak największego poparcia ze strony mieszkańców. Wójt 
zaprezentował jeszcze raz wariant przebiegu trasy proponowany przez Gminę Wieliszew, który 
miałby ominąć „wybrzuszenie” w Modlinie i włączyć się po prawej stronie torów w Stanisławowie, a 
który jak dotąd nie spotkał się z akceptacją inżynierów z PKP.  
Następnie Wójt zaprezentował dokument z 1977 r. w rozdziale pt. „Krajobraz i ochrona gospodarcza 
w sprawie utworzenia rezerwatu i strefy chronionego krajobrazu w Dolinie dolnej Narwi”, już wtedy 
postulowano stworzenie rezerwatu na terenie Gminy Wieliszew od Topoliny, Skrzeszewa aż do Góry. 
Teren ten już wtedy został uznany za cenny przyrodniczo w skali całej Polski. Następnie Wójt 
przedstawił pomysł zorganizowania protestu przeciwko prowadzeniu torów kolejowych przez teren 
naszej Gminy w formie spontanicznej przejażdżki mieszkańców obklejonymi samochodami i 
rowerami po drogach  Powiatu Legionowskiego i poprosił o przeanalizowanie proponowanego tekstu 
stanowiska i przyjęcie uzgodnionego tekstu. 
 
W dalszym ciągu w dyskusji udział wzięli: 
- Radny Edwin Zezoń – poparł lokalną formę protestu, poddając również do rozważenia możliwość 

zorganizowania protestu w centrum Warszawy i powtarzania protestu do osiągnięcia porozumienia. 
Nawiązał również do propozycji przebiegu linii kolejowej z 3-go marca 2020 r. przez teren PAN-
Góry wskazując, iż jest to przebieg najmniej uciążliwy dla naszej gminy i taka propozycja została 
przedstawiona, aby wykazać chęć porozumienia. Zostało to całkowicie zignorowane, a 7 minut 
oszczędności nie usprawiedliwia zniszczeń i trudności dla mieszkańców. W kwestii stanowiska 
radny zgadzając się z propozycją wniósł o dopisanie w paragrafie 1 sprzeciwu wobec zignorowania 
wcześniejszego stanowiska Rady i przedstawionej propozycji bezproblemowego, ekologicznego i 
społecznie akceptowalnego rozwiązania w sprawie przebiegu linii kolejowej po terenie naszej 
Gminy, w paragrafie drugim zarekomendowanie ponownego rozpatrzenia przebiegu linii kolejowej 
po trasie przedstawionej w stanowisku Rady Gminy z dn. 25.02.2020 r oraz w paragrafie trzecim 
poza upoważnieniem Wójta do podjęcia wszelkich starań zmierzających do zabezpieczenia interesu 
Gminy Wieliszew i jej mieszkańców, również upoważnienia Wójta do wspierania różnych form 
protestu, które zdaniem mieszkańców będą konieczne (np. zorganizowanie transportu, środków 
ochrony itp.).    

- Radna Dorota Sarna powtórzyła swój sprzeciw (wyrażony wcześniej w trakcie obrad komisji) wobec 
podzielenia Skrzeszewa na pół, kosztem mieszkańców. Zwróciła uwagę, iż wykreślenie z rezerwy 
trasy Olszynki Grochowskiej spowodowało rozwój budownictwa jednorodzinnego w tych rejonach, 
a wdrożenie wariantów nr 1 lub 2 spowodowałoby konieczność wyburzeń domów i olbrzymie 
trudności dla mieszkańców. Na koniec radna wyraziła nadzieję, że inne rozwiązania zostaną wzięte 
pod uwagę. 

- Radny Rafał Donarski jako przewodniczący Komisji Rozwoju podziękował za przygotowanie 
stanowiska, poparł radnego Edwina Zezonia w kwestii podkreślenia, iż nasza gmina wystąpiła z 
własną propozycją przebiegu linii kolejowej, poparł przygotowane stanowisko i uwagi radnego 
Edwina Zezonia odnośnie podkreślenia zignorowania naszego wcześniejszego stanowiska. Radny 
wskazał, iż mimo niewielkiej aktywności radnych powiatowych (poza związanymi z naszą Gmina) 
w sprawie zmiany przebiegu linii kolejowej oraz braku solidarności okolicznych gmin (Jabłonna, 
Legionowo), liczy na wsparcie powiatu legionowskiego opierając się na deklaracji Starosty z dnia 30 
listopada br. nt. powołania specjalnego zespołu, który przeanalizuje i będzie konsultował 



problematykę linii kolejowych na terenie powiatu oraz deklaracji wicestarosty, który zadeklarował 
wsparcie dla naszych działań. Radny poparł stanowisko i zapisy o wsparciu protestu mieszkańców 
jak również organizację protestów. 

- Radny Artur Miętek wyraził opinię, iż w związku z brakiem solidarności radnych gmin ościennych 
należy się skupić bardziej na ochronie naszej gminy, nie wychodząc poza nią. W kwestii protestów 
zgodził się z radnym Zezoniem, że protesty powinny być cykliczne o coraz szerszym kręgu 
oddziaływania. Przytoczył odczucia mieszkańców – przerażenie perspektywą utraty dorobku wielu 
pokoleń rodzin lub domów kupionych na kredyt, podziału społeczności i zaapelował o wysiłek w 
sprawie informowania mieszkańców i zachęcenia ich do wyrażenia sprzeciwu. 

- Przewodniczący Marcin Fabisiak zaapelował do mieszkańców, aby nie patrzyli tylko z własnej 
perspektywy i głosowali za przebiegiem torów najdalej od swojego miejsca zamieszkania, ale aby 
walczyć o całą gminę i wyrazić stanowcze „nie” każdemu z proponowanych rozwiązań oraz poparł 
zdecydowane działania, aby ten sprzeciw był zauważony.  Przewodniczący podkreślił też 
wątpliwości co do zasadności tak szkodliwej społecznie inwestycji dla zaoszczędzenia 7 minut 
przejazdu pociągu, ale przypomniał, iż jako jeden z argumentów za lokalizacją Centralnego Lotniska 
w Radomiu, a nie Modlinie, było skrócenie czasu podróży samolotem na południe o 7 minut, i 
wyraził obawę, iż te 7 minut będzie bardzo istotne dla decydentów, ale protesty są potrzebne i jako 
radny dołoży starań, aby głos mieszkańców był jak najbardziej słyszalny. 

- Radny Edwin Zezoń (ad vocem) wskazując konieczność budowy wiaduktów, tuneli, estakad na 
terenie Legionowa i  nie tylko podał w wątpliwość oszczędność 7 minut, ale chciałby, aby 
przedstawiono uzasadnienie tych obliczeń i zasadności planowanych działań.  

- Radna Dorota Trzaskoma popierając przedmówców podkreśliła, iż musimy być jednomyślni i 
działać wspólnie jako gmina, wziąć udział w protestach i rozpropagować wśród mieszkańców 
ankietę ze zdecydowanym sprzeciwem wobec wszystkich trzech przedstawionych wariantów. 

- Radny Grzegorz Bieńkowski zgodził się z proponowanym stanowiskiem i proponowanymi przez 
radnego Zezonia zapisami o proteście. Dodatkowo zaproponował, aby zaznaczyć na bilboardach, 
banerach sprzeciw wobec planowanych tras kolejowych oraz rozszerzenie zasięgu trasy protestu na 
Janówek, Górę i Krubin. 

- Wójt Paweł Kownacki zaproponował zmodyfikowanie tekstu stanowiska z uwzględnieniem uwag 
radnego Zezonia, z jednoczesnym stanowczym podkreśleniem braku zgody na proponowane 
warianty i ignorowanie stanowiska gminy. Poinformował o konsultacjach on-line dnia 8 grudnia i 
zgodził się, że konieczny jest kategoryczny sprzeciw Rady i jednoznaczna ankieta mieszkańców 
odrzucająca wszystkie proponowane warianty. Poprosił też o konkretne informacje odnośnie protestu 
mieszkańców z poszczególnych miejscowości i zaprezentował mapę powiatu z zaznaczonymi 
trasami wojewódzkimi dla zobrazowania możliwych tras przejazdu protestu mieszkańców, 
poinformował o zainteresowaniu protestem samorządowców spoza naszej gminy. Wójt 
zaproponował również przekazanie stanowiska do Komisji Europejskiej i Europarlamentarzystów 
oraz posłów i senatorów nie tylko z województwa mazowieckiego, ale i innych województw. 

- Edwin Zezoń (ad Vocem) poparł propozycje zmian w treści stanowiska przedstawione przez Wójta, 
poprosił o przerwę po dyskusji w celu ostatecznego zredagowania treści stanowiska. Odniósł się też 
do wypowiedzi radnego Miętka odnośnie braku zainteresowania radnych powiatowych, iż takie 
postepowanie jest sprzeniewierzeniem się idei samorządności. Poparł propozycję Wójta rozesłania 
stanowiska do Komisji Europejskiej, Europarlamentarzystów. 

- Radny Artur Miętek (ad Vocem) sprostował, że nie chodziło mu tylko o brak współpracy z radnymi 
powiatowymi, ale też o brak solidarności ze strony gmin ościennych i właściwie jako jedyna gmina 
myślimy też o innych. 

- Radna Dorota Sarna, zgodziła się ze stanowiskiem Wójta, iż konieczne jest stanowcze pokreślenie 
braku zgody na każdy z zaproponowanych wariantów dzielących gminę. 

- Radna Krystyna Wesołowska zgadzając się z przedmówcami poparła pomysł radnego 
Bieńkowskiego dotyczący wywieszenia bilboardów o proteście przeciwko budowie kolei dla 
przyciągnięcia uwagi mieszkańców. 

- Przewodniczący Marcin Fabisiak przekazał pomysł sołtysa Góry Pana Andrzeja Kowalika, aby 
banery przygotowane na protest były trwałe i pozostały na samochodach na dłużej w celu zwrócenia 
uwagi np. mieszkańców Warszawy.  



- Radny Jan Sołtys poparł pomysł Radnego Bieńkowskiego, ale przekazał, że odczucia po proteście z 
marca były mieszane z uwagi na wykorzystanie naszych działań przez polityków, którzy się 
pokazują na tle akcji społecznych i negatywnie odniósł się do działań mediów. 

- Radny Edwin Zezoń (ad Vocem) wskazał, że każde z mediów ma swoje preferencje i to od nich 
zależy w jaki sposób przedstawiają protest i nie mamy na to większego wpływu, ale nagłośnienie 
medialne sprzeciwu jest mimo wszystko niezbędne. 

- Przewodniczący poinformował, iż otrzymał wiadomość od jednego z mieszkańców, że na terenie 
gminy Jabłonna banery już wiszą, ale jest na nich sprzeciw tylko wobec wariantu trzeciego. 

- Wójt Paweł Kownacki (ad Vocem) odniósł się do kwestii polityków, mówiąc, że ważne jest poparcie 
polityków, gmina Wieliszew nie wspiera jednej konkretnej opcji, ale szuka sojuszników i osób, które 
nas wspierają i uważa, że nie należy odrzucać żadnej pomocy. 

- Radny Edwin Zezoń (ad Vocem) poparł informowanie wszystkich zwracając jednak uwagę, iż 
najbardziej trzeba rozmawiać z decydentami. Przypominając działania ministra. Błaszczaka dla 
naszego regionu (kolej, droga wojewódzka, szpital w Legionowie) poprosił o poszukanie skutecznej 
możliwości przedstawienia mu sytuacji. 

- Wójt Paweł Kownacki (ad Vocem) potwierdził skuteczność wsparcia ministra Błaszczaka i 
powiedział, że dalej będzie szukał poparcia wśród rządzących, ale również opozycji, sojuszników 
trzeba szukać wszędzie. 

- Radny Edwin Zezoń (ad Vocem) odnosząc się do kwestii posła Błaszczaka potwierdził, iż wysłuchał 
nas, ale niewątpliwie nie zna naszych konkretnych problemów i dlatego prosił o zaangażowanie go 
do pomocy  

- Radny Jan Sołtys (ad Vocem) przypomniał rozgoryczenie mieszkańców, że w marcu nie 
przedstawiono w telewizji wypowiedzi mieszkańców, a tylko polityków i aby tym razem dopilnować 
aby to głos społeczny był słyszalny. 

 
O godzinie 12:54 Przewodniczący Rady Marcin Fabisiak zarządził przerwę w obradach w celu 
ostatecznego zredagowania treści stanowiska. 
Obrady wznowiono o godzinie 13:22    
  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z ustaleniami, podczas przerwy w obradach,  
skorygowano projekt stanowiska, a następnie odczytał zmienione fragmenty. 
 Radny Edwin Zezoń pozytywnie ustosunkował się do zmienionej treści stanowiska. 
Innych uwag nie zgłoszono 
 
 Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt pod głosowanie.  
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Stanowiska Rady Gminy Wieliszew w sprawie wskazania preferowanego przebiegu 
korytarza nowej linii kolejowej na odcinku Warszawa Wschodnia – Nasielsk/Kątne/Świercze na 
terenie Gminy Wieliszew..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 
Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
Nastąpiło podpisanie stanowiska. 
Stanowisko Nr 4/2020 Rady Gminy Wieliszew w sprawie wskazania preferowanego przebiegu 
korytarza nowej linii kolejowej na odcinku Warszawa Wschodnia – Nasielsk/Kątne/Świercze na 
terenie Gminy Wieliszew stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Wieliszew. 



Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  
  Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną przy jednym głosie 
wstrzymującym się.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew w 
brzmieniu zaproponowanym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 
Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edwin Zezoń 
Uchwała Nr XXV/258/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu 
 
Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew 
na 2020 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  
  Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną przy jednym głosie 
wstrzymującym się.  
Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 2020 rok w brzmieniu 
zaproponowanym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 
Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edwin Zezoń 
Uchwała Nr XXV/259/2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o 
przedstawienie treści skargi i opinii Komisji w sprawie skargi, która wpłynęła.  
  Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radna Renata Gostkowska-Maczuga 
poinformowała, że skarga dotyczyła nieprawidłowości zdaniem skarżącego, związanych z odbiorem 
finansowanej przez skarżącego, sieci wodociągowej. Skarżący, który pokrył koszty jej wykonania 
uznał, że w sposób nieprawidłowy gmina odbiera, a raczej nie chce odebrać tej sieci od niego. Po 
wnikliwej analizie dokumentów Komisja stwierdziła, iż skarga jest bezzasadna.  



Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy w brzmieniu 
zaproponowanym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 
Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
Uchwała Nr XXV/260/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 
odpady komunalne 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego, który przewodniczył wspólnym obradom Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego, Zdrowia, pomocy Społecznej i Ekologii oraz Oświaty, Kultury i Sportu o 
przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał w głosowaniu Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego 8 głosów za, jeden członek Komisji nie brał udziału w głosowaniu, a w głosowaniu 
Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii 5 głosów za (jednogłośnie). Radny przypomniał, iż 
podjęcie tej uchwały jest konsekwencją decyzji, która została podjęta na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego oraz Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i 
Ekologii w dniu 13 października 2020 r, na którym dyskutowano na temat systemu gospodarowania 
odpadami na terenie Gminy Wieliszew. Członkowie komisji przychylili się do wniosku Wójta 
odnośnie wyłączenia działek rekreacyjnych z systemu gospodarowania odpadami. Zgodnie z 
obowiązującymi przepisami gminy są zobowiązane do zorganizowania odbierania odpadów od 
właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, ale to w kompetencji Rady Gminy 
pozostaje decyzja o odbiorze odpadów z pozostałych nieruchomości i rekomendacja jest taka, aby 
uchylić wcześniejsza uchwałę o odbiorze odpadów z działek, na których nie zamieszkują mieszkańcy. 
Przewodniczący poinformował również o omyłce pisarskiej w projekcie uchwały: w podstawie 
prawnej omyłkowo powołano się na „art. 18 ust. 1 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym”, a powinno być:  „art. 18 ust. 2 pkt 15”. 
Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne w brzmieniu 
zaproponowanym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 
Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
Uchwała Nr XXV/261/2020 uchylającą uchwałę  w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 



Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres dłuższy niż 
3 lata, oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  
  Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 
poinformował, że przedmiotem dzierżawy jest część nieruchomości gruntowej działki nr ewidencyjny 
550 obręb Krubin o powierzchni 0,51 ha zabudowanej parterowym budynkiem po byłym przedszkolu 
o powierzchni użytkowej 182 m2, na obecna chwilę użytkowanym jako niepubliczne przedszkole i 
żłobek. W przypadku kontynuowania dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata Wójt musi uzyskać zgodę 
od Rady Gminy. Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego jednogłośnie - przy jednym 
członku nie biorącym udziału w głosowaniu - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W trakcie 
trwania Komisji Pani Wicewójt poinformowała, że w uchwale znalazła się omyłka pisarska: w 
podstawie prawnej: powołując się na ustawę z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce 
nieruchomościami,  wskazano „Dz. U. z 2020 roku,  poz. 1990  z późniejszymi zmianami”, a powinno 
być: „Dz. U. z 2020 roku,  poz. 1990.” Dodatkowa informacja - w odpowiedzi na pytanie zadane przez 
radnego Grzegorza Bieńkowskiego - odnośnie skrzynek elektrycznych umiejscowionych w pobliżu tej 
nieruchomości jest taka, ze zostały one wybudowane w związku z obsługą działek, na których jest 
osiedle mieszkaniowe i nie dotyczą bezpośrednio działki, która jest przedmiotem dzierżawy 
Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy tej samej 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres dłuższy niż 3 lata, oraz odstąpienia 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy w brzmieniu zaproponowanym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 
Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edwin Zezoń 
Uchwała Nr XXV/262/2020 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wieliszew, na okres dłuższy niż 3 
lata, oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia sposobu konsultowania z 
organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego, który przewodniczył wspólnym obradom Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego, Zdrowia, pomocy Społecznej i Ekologii oraz Oświaty, Kultury i Sportu o 
przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 
poinformował, iż opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, która opiniowała tę uchwałę jest 
jednogłośnie pozytywna.  
Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia sposobu konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji w brzmieniu zaproponowanym.  



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 
Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edwin Zezoń 
Uchwała Nr XXV/263/2020 w sprawie określenia sposobu konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew i części wsi Wieliszew (obręb PGR) 
gm. Wieliszew. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  
  Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 
poinformował, że projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dotyczący Łęg 
Wieliszewskich uzyskał większością głosów opinię pozytywną przy jednym głosie wstrzymującym 
się.  
Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
części wsi Wieliszew i części wsi Wieliszew (obręb PGR) gm. Wieliszew w brzmieniu 
zaproponowanym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 
Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edwin Zezoń 
Uchwała Nr XXV/264/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części wsi Wieliszew  i części wsi Wieliszew (obręb PGR) gm. Wieliszew stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  
  Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję oraz 
poinformował o omyłce pisarskiej w § 31.ust. 1. w brzmieniu: „Wyznacza się tereny dróg 
wewnętrznych, oznaczone na rysunku planu symbolami: 1KDW, 2KDW, 3KDW, 4KDW, 5KDW, 
6KDW, 7KDW, 8KDW, 9KDW, 10KDW, 11KDW, 12KDW, 13KDW, 14KDW i 15KDW, dla 
których ustala się przeznaczenie podstawowe - droga wewnętrzna.” omyłkowo wpisano symbol „15 
KDW”  /symbol nie występuje w żadnym innym miejscu w tekście/. Uchwała dotyczy części terenu 
tzw. Osiedla Nowopol, plan zagospodarowania tego terenu tworzony był w dwóch etapach, pierwszy 



etap został zakończony i uchwalony wcześniej, projekt tego planu (drugi etap) był dwukrotnie 
wyłożony publicznie, odbywały się dwie dyskusje publiczne nt. rozwiązań w projekcie planu, po 
pierwszym wyłożeniu wpłynęło 10 uwag, po drugim 5 uwag z czego 12 uwag, które nie zostały przez 
Wójta nierozpatrzone będą dzisiaj procedowane podczas procedury uchwalenia tego planu 
zagospodarowania przestrzennego  
 
Radny Edwin Zezoń podziękował za profesjonalne podejście do tematu, zachowanie willowego 
charakteru gminu poprzez wpisanie w planie budownictwa rodzinnego jednolokalowego. Poprosił 
jednocześnie o przyjrzenie się problematycznym sprawom w planie Michałowa-Reginowa, aby na 
całym terenie plan jednoznacznie określał warunki zabudowy i wykluczał różne interpretacje.   
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 07.05.2018 r. (Lp. 1), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy .  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 07.05.2019 r. (Lp. 2), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 08.05.2019 r. (Lp. 3), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 



zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 08.05.2019 r. (Lp. 4), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 08.05.2018 r. (Lp. 5), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 08.05.2018 r. (Lp. 6), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 10.05.2019 r. (Lp. 7), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 



rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 03.01.2020 r. (Lp. 8), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 03.01.2020 r. (Lp. 9), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 10.01.2020 r. (Lp. 10), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 13.01.2020 r. (Lp. 11), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 



 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew przez osobę 
fizyczną w dniu 13.01.2020 r. (Lp. 12), w sposób zgodny z rozstrzygnięciem Wójta Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
 
Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew w brzmieniu zaproponowanym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 
Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, 
Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Sołtys 
Uchwała Nr XXV/265/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części wsi Michałów - Reginów, gm. Wieliszew stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad. 15. Wolne wnioski i informacje. 
 
Radny Edwin Zezoń poprosił o podanie informacji nt. przejazdu kolejowego w Michałowie-
Reginowie (długiego czasu oczekiwania) i kanalizacji w ulicy Nowodworskiej, Przewodniczący 
Marcin Fabisiak zadał pytanie o konsultacje w sprawie inwestycji, która ma być wykonana w 
Łajskach oraz koszt ich przeprowadzenia. 
 
Wójt Pan Paweł Kownacki poinformował o współpracy z firmą, która ma pokryć koszty wykonania 
projektu kanalizacji w Michałowie-Reginowie, a następnie sfinansować inwestycję, która jest 
niezbędna dla realizacji jej inwestycji. Problem został zgłoszony na kolei, która zgłosiła go do 
ministerstwa, które nie wyraziło zgody na wydanie warunków szczególnych dla naszego przejazdu, 
który jest regulowany pod nadzorem dróżnika z Wieliszewa i nie może to ulec zmianie. Jeżeli chodzi o 
proces konsultacyjny to Gmina nie poniosła dodatkowych kosztów, a działania te były wykonywane 
przez pracowników w ramach ich zadań. Wójt poinformował również o ankietach konsultacyjnych, 
planie wieszania bilboardów i banerów prosząc o wskazanie miejsc, gdzie można je powiesić i 
poprosił o zgłaszanie kolejnych pomysłów i uczestnictwo w konsultacjach on-line w sprawie 
przebiegu torów kolejowych 8 grudnia br. 
Radny Jan Sołtys poruszył temat konsultacji dotyczących inwestycji w Łajskach, sformułowania pytań 
i powodów zainteresowania kosztami. Zgłosił również problem powtarzających się problemów z  
oświetleniem na ulicy Krótkiej i w innych miejscach spowodowanych przez gałęzie. 
Przewodniczący Rady Pan Marcin Fabisiak wyjaśnił, iż zainteresowanie kosztami przeprowadzenia 
konsultacji w sprawie inwestycji w Łajskach wynika z zainteresowania mieszkańców czy takie 
konsultacje będą prowadzone częściej. 



Radny Edwin Zezoń poparł zasadność zainteresowania kosztami przeprowadzenia konsultacji w 
celach informacyjnych na przyszłość. Zwrócił uwagę, iż podobnie jak w przypadku tamtych 
konsultacji również w innych przypadkach, nie wystarczy zgłaszanie telefoniczne radnym, ale 
potrzeba jest również działania i aktywnego uczestnictwa. 
 
Ad.16. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Fabisiak podziękował za udział w sesji Rady Gminy i 
złożył życzenia z okazji zbliżających się świąt. Do życzeń dołączył się Wójt Pan Paweł Kownacki 
prosząc o przekazanie życzeń mieszkańcom oraz radny Edwin Zezoń. 


